
Raport despre activitatea mea de consilier local pe anul

2022

J6zsef Almos Zoltiln

1.-Ca consilier am participat la toate cele 12 gedinle ordinare

convocate lunar, respectiv din 38 gedinle extraordinare la 36.

Din cele 42 Sedinte a comisiei de urbanism am participat la

40, camembru a comisiei culturale la 24din 30 de gedinfe.

2.- Ca membru in cele doud comisii observaliile, propunerile

l-am formulat verbal, sau scris cdtre cei copetenli, dintre care

l-ag aminti urmdtoarele: am atras atentia asupra cdtorva

nereguli ceea ce privegte traficul pietonal in orag (capace de

canalizare, zebre defecte, reglementarea circulaliei

bicicletelor pe trotuarele fdrS piste de biciclete), am semnalat

necesitatea convocSrii comisiei de denumiri strizi (schimbare

denumiri, denumiri noi, numere), am lectorat noua hartd a

oragului, care este in curs de pregitire, am menlionat de mai

multe ori necesitatea subtitrdrii in maghiard a t5blilelor de

interes public, anunlurilor, reclamelor, etc., mai mult de atdt,

chiar de obligativitatea acesteia.

Ca gi in anii precedenli am fdcut planul plicului Zilelor Sfdntu

Gheorghe.

3.- in activitatea celor douS comisii nu se incadreazd in mod

direct urmdtoarele:

Ori de cSte ori am fost rugat, am,ajutat activitatea

Biroului de lmagine (astfel de ex. problema romilor), am



participat in activitSlile comisiilor de contestalii pentru

acordarea burselor de cdtre Consiliul Local, am participat la

gedinlele consiliului de administralie a Colegiului Nalional

"Sz6kely Mik6", de c6teva ori am ajutat in cadrul programului

Pedibus, impreund cu colegii mei consilieri Cserey ZoltSn gi

Keresztes Ldszl6 am reprezentat ora$ul nostru la Sz6kelykeve,

am insolit musafirii din voievodat la o excursie in Ghimes.

15 iu nie 2023, Sfintu G heorghe

Jozsef Almos Zoltln


